

Date: October, 11<sup>th</sup> 2020

التاريخ: 11 أكتوبر 2020

Circular No:23 / AY 2020-2021

Re-Extended time for Distribution of textbooks for students on Full Distance learning

Dear Parents of our students on Full Distance Learning,

السادة أولياء أمور طلاب التعلم عن بعد بشكل دائم،

I write to inform you that we have extended the distribution time for those of you that were unable to fetch your children's textbooks during our safe walk-through- service these past three weeks. As this is a walk-through service, books will be delivered outside the school.

أكتب إليكم لإبلاغكم أننا قمنا بتخصيص وقت إضافي آخر لتوزيع الكتب

المدرسية لمن لم يتمكنوا من استلام كتب أطفالهم في الأسابيع الثلاث

الماضية. حيث سيتم تسليم الكتب المدرسية من خارج المدرسة.

من يوم الاثنين الموافق لـ 11 أكتوبر 2020 إلى يوم الأربعاء الموافق

لـ 14 أكتوبر 2020، سنقوم بتوزيع الكتب اللغة الألمانية والفرنسية

وكتب المدرسية لصف الحضنة الأولى وذلك لطلاب التعلم عن بعد بشكل

دائم فقط من الساعة 10 صباحاً إلى 12 بعد الظهر من الباب المجاور لمكتب

المديرة.

يرجى ملاحظة ما يلي: لن يُسمح لأولياء الأمور بدخول المدرسة ولن يتم

توزيع الكتب المدرسية من قبل موظفي الاستقبال.

يجب على أولياء الأمور الوصول في المواعيد المحددة ويجب عليهم استخدام

الباب الخارجي المجاور لمكتب المديرة.

نشكركم على دعمكم المستمر لمدرستنا ومساهمتم في تعليم وتعلم طلابنا.

يرجى الالتزام بالتعليمات واللوائح الحكومية المتعلقة بالصحة والسلامة

أثناء الجائحة.

From Monday October 11<sup>th</sup>, 2020 to Wednesday October 14<sup>h</sup>, 2020 we will distribute the German, French and KG text books for FULL DISTANCE learners from 10:00 a.m. to 12:00 p.m. from the door next to the principal's office.

**Please take note:** Parents will not be allowed to enter the school and textbooks will not be distributed by the receptionists.

Parents must arrive on time and must use the outside door next to the principal's office.

Thank you for your continued support to our school and for contributing to our students' teaching and learning.

Please keep to the government's regulations and policies on health and safety during the pandemic.

Yours sincerely,

تفضلوا بقبول فائق الاحترام،

Antoinette Brown  
Principal Director

أنطوانيت براون  
مديرة المدرسة



Al Falah City, Abu Dhabi, UAE

P.O Box: 38222

Tel #: +971 2 2034500

[www.ajyalfalah.sch.ae](http://www.ajyalfalah.sch.ae)

Instagram: @ajyal\_school.alfalah